

Report of the Department of Fisheries and Oceans required by the *Access to Information Act* and the *Privacy Act* for the period ended March 31, 1986, pursuant to section 72(2) of the Acts, Chapter 111, Statutes of Canada, 1980-81-82-83.—Sessional Paper No. 331-1062.

Report on operations under the *Clean Air Act* for the fiscal year ended March 31, 1985, pursuant to section 41 of the Act, Chapter 47, Statutes of Canada, 1970-71-72.—Sessional Paper No. 331-1063.

Report on Prairie Farm Rehabilitation Administration for the fiscal year ended March 31, 1985, pursuant to section 10 of the *Prairie Farm Rehabilitation Act*, Chapter P-17, R.S.C., 1970—Sessional Paper No. 331-1064.

Report of the Privy Council Office and Federal-Provincial Relations Office required by the *Access to Information Act* and the *Privacy Act* for the period ended March 31, 1986, pursuant to section 72(2) of the Acts, Chapter 111, Statutes of Canada, 1980-81-82-83.—Sessional Paper No. 331-1065.

Report of the Treasury Board Secretariat required by the *Access to Information Act* and the *Privacy Act* for the period ended March 31, 1986, pursuant to section 72(2) of the Acts, Chapter 111, Statutes of Canada, 1980-81-82-83.—Sessional Paper No. 331-1066.

Report of Revenue Canada Taxation required by the *Access to Information Act* and the *Privacy Act* for the period ended March 31, 1986, pursuant to section 72(2) of the Acts, Chapter 111, Statutes of Canada, 1980-81-82-83.—Sessional Paper No. 331-1067.

Report of the Department of Communications required by the *Access to Information Act* and the *Privacy Act* for the period ended March 31, 1986, pursuant to section 72(2) of the Acts, Chapter 111, Statutes of Canada, 1980-81-82-83.—Sessional Paper No. 331-1068.

Report of Supply and Services Canada required by the *Access to Information Act* and the *Privacy Act* for the period ended March 31, 1986, pursuant to section 72(2) of the Acts, Chapter 111, Statutes of Canada, 1980-81-82-83.—Sessional Paper No. 331-1069.

Report of the Department of External Affairs required by the *Access to Information Act* and the *Privacy Act* for the period ended March 31, 1986, pursuant to section 72(2) of the Acts, Chapter 111, Statutes of Canada, 1980-81-82-83.—Sessional Paper No. 331-1070.

Rapport du ministère des Pêches et Océans établi aux termes de la *Loi sur l'accès à l'information* et de la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, pour la période terminée le 31 mars 1986, conformément à l'article 72(2) des Lois, chapitre III, Statuts du Canada, 1980-1981-1982-1983.—Document parlementaire n° 331-1062.

Rapport sur les opérations effectuées en vertu de la *Loi sur la lutte contre la pollution atmosphérique*, pour l'année financière terminée le 31 mars 1985, conformément à l'article 41 de la Loi, chapitre 47, Statuts du Canada, 1970-1971-1972.—Document parlementaire n° 331-1063.

Rapport de l'Administration sur le rétablissement agricole des Prairies, pour l'année financière terminée le 31 mars 1985, conformément à l'article 10 de la *Loi sur le rétablissement agricole des Prairies*, chapitre P-17, S.R.C., 1970.—Document parlementaire n° 331-1064.

Rapport du Bureau du Conseil Privé et du Bureau des relations fédérales-provinciales établi aux termes de la *Loi sur l'accès à l'information* et de la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, pour la période terminée le 31 mars 1986, conformément à l'article 72(2) des Lois, chapitre 111, Statuts du Canada, 1980-1981-1982-1983.—Document parlementaire n° 331-1065.

Rapport du Secrétariat du Conseil du Trésor établi aux termes de la *Loi sur l'accès à l'information* et de la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, pour la période terminée le 31 mars 1986, conformément à l'article 72(2) des Lois, chapitre 111, Statuts du Canada, 1980-1981-1982-1983.—Document parlementaire n° 331-1066.

Rapport de Revenu Canada, Impôt établi aux termes de la *Loi sur l'accès à l'information* et de la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, pour la période terminée le 31 mars 1986, conformément à l'article 72(2) des Lois, chapitre 111, Statuts du Canada, 1980-1981-1982-1983.—Document parlementaire n° 331-1067.

Rapport du ministère des Communications établi aux termes de la *Loi sur l'accès à l'information* et de la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, pour la période terminée le 31 mars 1986, conformément à l'article 72(2) des Lois, chapitre 111, Statuts du Canada, 1980-1981-1982-1983.—Document parlementaire n° 331-1068.

Rapport du ministère d'Approvisionnement et Services établi aux termes de la *Loi sur l'accès à l'information* et de la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, pour la période terminée le 31 mars 1986, conformément à l'article 72(2) des Lois, chapitre 111, Statuts du Canada, 1980-1981-1982-1983.—Document parlementaire n° 331-1069.

Rapport du ministère des Affaires extérieures établi aux termes de la *Loi sur l'accès à l'information* et de la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, pour la période terminée le 31 mars 1986, conformément à l'article 72(2) des Lois, chapitre 111, Statuts du Canada, 1980-1981-1982-1983.—Document parlementaire n° 331-1070.